
 

 

 
 
Sundsvall 2023-02-23 

Protokoll fört vid styrelsemöte för Västernorrlands 

Parasportförbund. 

    

Datum: 23 februari kl.18:00 

   Plats: Teams (digitalt) 

 

Närvarande: Annelie Byfeldt, Malin Bodin, Lennart Brandström, Richard Nobel, Pelle 

Bodin och Åke Blomqvist. 

 

Anmält förhinder: Johannes Dock. 

 

Personal:  Marcus Holm. 

 

Övriga:   

 

§1 

Öppnande Vice ordförande Pelle Bodin öppnade mötet och hälsade styrelsen välkomna till 

kvällen möte 

 

§2 

Dagordning Dagordningen föredrogs och godkändes.  

 

 

§3 

Justerare Beslutades att: välja Malin Bodin att jämte vice ordförande Pelle Bodin att 

justera dagens protokoll. 

 

 

§4 

Sekreterare  Beslutades att: välja: Marcus Holm till sekreterare för mötet. 

 

 

§5  

Föregående protokoll Föregående protokoll från 26 januari lästes upp och lades till handlingarna. 

 

 

 

§6 

Ekonomi                      Kassörens rapporterade att: 

• Ekonomin för starten på detta år ser bra ut, förbundet gjorde ett mindre 

underskott på 2988kr för året 2022. 

• Regionsbidraget för år 2023 har inkommit och att det är oförändrat mot år 2022. 

• Permascand och SCA är fortsatta sponsorer hos oss under 2023 och att deras 

stöd har inbetalats till förbundet. 

  

 

Beslutades att: godkänna den ekonomiska rapporten och att lägga ekonomin till 

handlingarna.   

 

 

 

 

 

 

 



 

 
§7 

Rapporter 

 

• Parasportkonferens Stockholm  

Den 6–7 februari var det parasportkonferens i Stockholm tillsammans med 

andra SDF och Svenska Parasportförbundet. Det var 13 av 19 distrikt 

närvarande. Där informerades det om det senaste i inkluderingsarbetet, där 

rullstolsdans är den senaste idrotten att överlämnas till danssportförbundet. 

Det informerades om återstartstöd 4 som kommer vara det sista 

återstartsstödet som finns att söka för föreningarna sedan försvinner 

återstartstödet. Svenska Parasportförbundet kommer införa ett 

”kompetenslyft” ett riktat stöd till Specialidrottsförbunden för att öka deras 

paraverksamhet. 

 

• Samarbete Västerbottens Parasport 

Samarbetet med Västerbottens Parasport fortgår där följande aktiviteter har 

planerats: 

- 4 juni kommer det vara en prova på dag i el-innebandy i Umeå. En inbjudan 

med anmälan kommer att skickas ut i dagarna. 

- ett utbyte inom parafotboll kommer ske till våren, då kommer GIF Sundsvall 

och Mariehems fotbollsparalag besöka det uppstartade laget i Själevad med 

goda råd i uppstarten. 

-även ett besök från Umeå kommer att ske hos framefotbollsklubben i Timrå 

till hösten för att försöka sprida det till Västerbotten. 

-12-14 maj kommer det vara paraidrottens dag i Umeå, en mindre variant av 

Special Olympic Games där föreningar kommer få en inbjudan att delta. 

 

§8 

Årsmöte 26 mars Det fanns inget att behandla under denna punkt. 

 

§9 

Verksamhetsberättelse 

2022 samt verksamhets- 

inriktning med budget 

2023. Verksamhetsinriktningen med budget 2023 och verksamhetsberättelsen för 

2022 gick igenom av styrelsen. 

 

Beslutades att: styrelsen godkände verksamhetsinriktningen med budget 2023 

och verksamhetsberättelsen 2022 samt att uppdra till årsmötet att göra 

detsamma. 

§10 

Skrivelser    

• Inga skrivelser har inkommit. 

§11 

Övriga frågor   

• Inga övriga frågor fanns. 

§12 

Nästa möte  Beslutades att: nästa möte blir den 20 mars kl: 20.00 digitalt via teams. 

 

§13 

Avslutning Vice ordförande Pelle Bodin tackade för ordet och avslutade mötet. 

 

Vid protokollet  Justeras  Justeras 

 

Marcus Holm   Pelle Bodin  Malin Bodin 

Sekreterare   Vice ordförande Ledamot 

 

 


